
30 år har ikke ændret noget – skolestruktur Varde kommune.

Vi flyttede ind i vores nye hus for 30 år siden -  21. december 1986. Vi havde bestemt at flytte til området, 
Tarm / Tistrup pga. af arbejde. I den forbindelse var det naturligt at se på de forskellige muligheder for 
børnepasning, skole, fritidsaktiviteter, arbejdspladser osv. Valget faldt på Tistrup da vi havde gåafstand til 
børnehave, skole, hallen, legepladser samt boldbaner. 

Set i relation til den aktuelle debat for skolestruktur i Varde Kommune, er der ikke ændret noget de seneste 
30 år for begrundelser for tilflytning, samt udvikling af de mindre og mellemstore byer i Varde kommune. 
Jeg tror desuden at de samme kriterier for bosætning også vil gøre sig gældende, hvis man kigger 30 år 
frem i tiden.

Lukker man skolen er det starten på ”lukning” af byerne det berøre, medmindre der startes friskoler, 
hvilket helt sikkert vil ske i en række byer, hvis man beslutter lukninger.

Som politiker bør man samtidig med skolestruktur debatten, også gøre sig overvejelser om man vil have 
udvikling i Varde kommune eller afvikling. Med afvikling mener jeg vi har set nok eksempler på tilflyttere, 
ikke tilflyttere som skæpper i skattebøsen, men derimod personer som koster penge for os (Kommunen) i 
form af dagpenge, bistand osv. hvilket er naturligt, når husprisen rasler ned, og dermed også huslejen.

Kære politikere, jeg håber i træffer de rigtige beslutninger til gavn for ALLE borgere i hele Varde kommune, 
så vi kan være en udviklingskommune og ikke en afviklingskommune. Ønsker alle en et godt nytår.
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